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W notviqroniu do mojej interpelacji z dnia 5.a1.2018r w sprowie podjqcio dzioloh w
zokresie uporzqdkowanid ostotecznie kwestii stotusu odcinko drogi leinej lqczqcej ul. Wiejskq
z dtogo krojowa nr 62 oroz dekloracji Starosty wloclawskiego na wsphlne poszukonie

skutecznych dzidlol do zmiony stotusu prdwnega wyiej wspomnianej drogi leinej ponownie
uprzejmie proszg Pona Prezydento na zarganlzowonie spotkania merytorycznego pod pono

przewodnictwem z udziolem Starasty Wloclowskiego, W6jta 6miny Wloclowek
Portstwowega Gospoda$two Lelnego Losy paistwowe Nadlelnictwo Wtoclawek joko
wloScicielo z umocowoniem do podejmowonia decyzji ,6enerolnej Dyrekcji 0169 Krojowych
i Autostrdd Addziol w Eydgoszczy, Ku.!awsko-Pomarskiego Biuro Planowonia Przestrzennego

i Regionalnego we Wloclowku, rodnych RM Wloclowek odpowiednich Komisji.

Dlotego, tei jok wspomniolem w mojej wczelniejszej interpelocji pnejeidiojqcy kierowcy
korzystojqcych z dojozdu do outostrady i wyjozdu bqdi dojozdu do Wlodawko krytycznie
wypowiddajq siQ o stonle drogl sodzqc, ie to wladze miosts Wocldwko nle dbolq a Jel stdn i
ponoszq odpowiedzialnoit nie baczqc, ie drogo leiy pozo gronicomi miosto Wloclawek nie
zwoiajqc ie Prezydent miosto Wloclowek jako gospodoe nie mo tytulu prownego by
utrzymywai w noleiwm stonie tq drogq.

Nie do przyjQcio jest czgsto wypowiodano w mediach oplnio, le miosto nie ma iodnych
instrumentdw ,bo drogo leiy pozo granicomi ,wiec nie mo tytutu by jq noprowiot.

Tak wiec tylko I wlqcznie majgc na wzglgdzie wizerunek miosto wtacldwek w interesie
samorzqdu miasto Wloclowka Jest zadbanie o stan tej drogi lelnej lqczqcej ostedle Poludnte z

krojowq troso OK 62 prowadzqcq do wezlo outastrodowego z A I ! odwieczny problem kto
odpowiada za zopomnianq drogq ustal delinitywnie.
Czy tdk siq stonie zaleiy od inicJatywy pano prezydento.

Dlatego, tei Szonowny Ponie prezydencie wystepuje z koleinq pralbq do pono by
zooraniowot Pon spotkonie z w/w instytucjomi w ktorym to upotruiQ szonsg by usiqi( przy
wsp6lnym stole dby osiqgnqt porozumienie i rozwiqzai ostotecznie uregulowonie kwestt!

,,zopomnianeJ drogl pnez los' Ze swej strony jako radny i wieloletni somorzqdowiec mojqcy
dolwiodczenie w gospodarce komunolnej deklaruje udziol w w/w spatkaniu.

Oczekuje a zainteresowonie sie tym temotem i wyroiom nadzieje, ie mojo kotejno
interpelacjo przyczyni siQ do ostotecznego rczwiqzonia tej sprory w tej kodczqcej siq
kadencji Rody Miosto Wloclawek.
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